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OBEC BECHEROV 
Becherov 135, 086 35 Becherov 

___________________________________________________________________________ 
 
 

Z Á P I S N I C A 
 

z 13. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Becherove  
konaného dňa 22.04.2024 v zasadačke obecného úradu 

 
 
 
Program:  

1. Otvorenie zasadnutia.  
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 
3. Návrhová komisia. 
4. Kompostovisko. 
5. Kniha o Becherove. 
6. Údržba zelene. 
7. Kontrola št. archívu na registratúru.. 
8. Likvidácia odpadu v roku 2025. 
9. Odvoz odpadu VVK. 
10. Švablivka – tábor, elektrická prípojka. 
11. Rekonštrukcia miestnej komunikácie cestou MAS. 
12. Územný plán obce. 
13. Rôzne. 
14. Uznesenie. 
15. Záver. 

 
 
 
Prítomní:       podľa prezenčnej listiny. 
 
1/  Starosta obce všetkých prítomných privítal a následne zasadnutie otvoril.  
 
 
2/  Za zapisovateľa bola navrhnutá Mgr. Marianna Felegiová za overovateľov zápisnice 
     Ing. Júlia Bogdanová a Jozef Dinis.  
 
 
3/  Návrhová komisia Ing. Vladimír Choma a Marián Grivna .  
 
 
4/ Starosta obce poslancom návrh miesta na kompostovisko, ktoré nutne potrebujeme. Podľa 

starostu je najvýhodnejším miestom pozemok vo vlastníctve obce č. CKN 2111 – ostatná 
plocha. Pozemok sa nachádza po ľavej strane obecného cintorína, je ďaleko od vodných 
tokov. Najprv musíme dať túto lokalitu do návrhu územného plánu, potom potrebujeme 
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vyjadrenie štátnej vodnej správy a nasledovne by sme podali žiadosť o registráciu 
kompostoviska. Poslancom sa tento návrh lokality pozdával. Uvidíme ako sa k tomuto 
návrhu vyjadria inštitúcie, ktorým bude doručený návrh územného plánu. 

 
 
5/ Kniha o Becherove pod názvom „Žili sme v Becherove“ od Prof. Ing. Ivana Michalika, DrCs. 

Je už skoro dokončená. Od spolupracovníkov starosta obce obdržal ústnu žiadosť o finančný 
príspevok na vydanie knihy. Keďže ešte nevieme v akom počte bude vydanie a koľko bude 
stáť jedna kniha, nie je možné v tejto chvíli určiť či sme ochotný sa na tomto diele finančne 
podieľať.   

 
 
6/ Údržba zelene v našej obci je momentálne problematická. Keďže obec nemá žiadnych 

pracovníkov, ani pracovníkov na dohodu, momentálne kosí plochy starosta. Starosta žiadal 
poslancov, aby zvážili nákup novej traktorovej kosačky. Táto čo ju momentálne využívame 
má 12 rokov. Je potrebné na nej opraviť kosiace ústrojenstvo. P. Grivna navrhol zakúpiť 
radšej kosiace rameno na traktor. Po rozprave sa poslanci uzniesli s nákupom kosačky 
počkať a uložili starostovi obce zistiť do budúceho zastupiteľstva možnosti kúpi kosiaceho 
ramena na traktor. 

 
 
7/ Starosta poslancov informoval o kontrole Štátneho archívu na registratúru a archív. Kontrola 

zistila len malé nedostatky. Aby sme prácu v tejto oblasti zdokonalili, starosta k nášmu 
systému ESMAO, ktorý nám slúži ako elektronická schránka, zakúpil elektronickú 
registratúru NUAKTÍV. Tieto dva systémy sú prepojené, dokonca je to prepojené aj so 
systémom OUTLOOK. Zároveň  starosta informoval, že sme do štátneho archívu odovzdali 
spisy do roku 2013, spisy, ktoré podľa registratúrneho poriadku podliehali skartácií, boli 
skartované.  

 
 
8/ V roku 2025 by mali nastať zmeny v likvidácií odpadu. Hlavne by sa malo zaviesť 

mechanicko-biologické zneškodňovanie odpadu. Komunálny odpad odvezený z obce, pôjde 
ešte na linku a tam sa  roztriedi. Čo bude podliehať recyklácií, sa zrecykluje, zvyšok sa uloží 
na skládke. Tento spôsob určite zvýši náklady na likvidáciu odpadu. Predpoklad nárastu na 
tonu je okolo 60 %. Čo by na faktúre hradenej obcou firme na odvoz a zneškodňovanie 
odpadu robilo nárast približne 30 %. Starosta obce požiadal poslancov, aby pouvažovali 
o zmene frekvencie odvozu odpadu z 2-týždňového cyklu na 4-týždňový cyklus.  Po 
rozprave uložili starostovi obce, aby zistil, ako je to s vážením odpadu. 

 
 
9/ Na požiadanie p .Pristáša, ktorému v minulom roku zhorela časť domu bol obcou 

zabezpečený veľkoobjemový kontajner na odvoz odpadu. Starosta kvôli šetreniu finančných 
prostriedkov za dopravu objednal hneď dva kontajnery, jeden pre p. Pristáša, druhý pre obec. 
Faktúra za odvoz, likvidáciu a prenájom VKK boli 732,60 €. Kontajner pri úrade mal váhu 
1,10 t, kontajner p. Pristáša 3,24 t. Po prepočte by sme p. Pristašovi mali fakturovať 462,60 
€. Po rozprave sa poslanci jednohlasne uzniesli, že náklady na likvidáciu odpadu od domu 
s.č.3, patriacemu p. Pristášovi bude znášať obec. Ako príspevok obce na zjemnenie ich 
nešťastia. 
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10/ Starosta obce informoval poslancov, že obdržal žiadosť 43. zboru prof. Hlaváča z Dlhej  
      Lúky, či by v období od 08.07. do 17.07. mohli pri „švablivke“ mať skautský tábor. Poslanci 
      jednohlasne odsúhlasili poskytnúť bezplatne deťom priestory v okolí „švablivky“ na tábor 
      Ďalej jednohlasne odsúhlasili zrealizovanie elektrickej prípojky a osvetlenia do altánkov pri 
      „švablivke“ a úhradu tejto akcie z rezervného fondu. 
 
 
11/ Starosta obce informoval poslancov, že dňa 19.04. podpísal s PPA Zmluvu o poskytnutí 

nenávratného finančného príspevku na realizáciu diela „BECHEROV – rekonštrukcia 
miestnej komunikácie“. Poslanci zobrali na vedomie podpis zmluvy.  

 
 
12/ Práce na územnom pláne obce boli z dôvodu choroby spracovateľa trošku spomalené, ale 

podľa vyjadrenia by sme niekedy v 6-tom mesiaci mali zverejniť Oznámenie o prerokovaní 
návrhu ÚPM-O Becherov a Správy o hodnotení strategického dokumentu ÚPN-O 
Becherov. Poslanci tento stav zobrali na vedomie. 

 
13/ V rôznom si zobral slovo p. Grivna, ktorý mal pripomienky k Športovému centru. Po 

obhliadke centra navrhol doplniť do priestorov tieto veci: vaničku na obuv, vešiaky, skriňu 
na obuv, lišty okolo stien, žalúzie do šatne, sieťky na okná, skriňu na rakety, plachtu na 
sprchu. Požiadal kolegov poslancov, aby zvážili zakúpenie koberca do chodby centra. Na 
základe tohto vystúpenia uložili poslanci starostovi obce, aby sa podľa možností obce 
pokúsil zabezpečiť čím viac zo spomínaných vecí.  

 
 
14/ Návrhová komisia prečítal návrh na uznesenie. 
 
     

Nakoľko  neboli žiadne dotazy ani pripomienky starosta obce p. Jozef Gmiterko sa 
       poďakoval prítomným za účasť a  zasadnutie ukončil.  
 
 
 
 
Zapisovateľ: Mgr. Marianna Felegiová                    Overovatelia zápisnice:  
                                                                                                                   Jozef Dinis 
                                                                                                                   Ing. Júlia Bogdanová 
 
 

 


